
Styrelsemöte den 13 maj 2024 

 

Deltagare Kristian, Johan, Kent, Barbro, Lisbeth, Carolina och Mikael Lind (adjungerande). 

Frånvarande: Anna och Mari 

 

1) Kristian öppnar mötet 

 

2) Föredragslistan fastställs 

 

3) Ordföranden informerar om: Bidrag som kan sökas, fönsterrenoveringsfirma kommer lämna 

offert, projektor är beställd. Vi har fått konto hos Snabbgross. Nilssons är kontaktade för 

önskemål om att gräva upp rabatterna, solpanelsföretag är kontaktat, intervju hur kommunen 

kan göras mer tillgänglig för att undvika utflyttning. 

 

4) Föregående protokoll: En nyckelbox har införskaffats och nyckel placeras i den. Nu kan vi 

lämna ut kod för de som vill hyra.  

 

5) Kent redogör för ekonomin. Räntan på tremånadersplaceringen har kommit in på kontot. 

Resultatet är nu 5 020 519 kr. Vi bör byta bank. Handelsbanken verkar vara den bank som är 

bäst vad gäller föreningar. Kent bokar tid hos Handelsbanken för ett byte. Plusgirot hos 

Nordea får ligga kvar året ut medan vi nu byter till Bankgiro. Mötet beslutar enväldigt att vi 

återinvesterar 4,9 miljoner på fasträntekonto i tre månader.  

Den största utgiften är el. Vi bör säkra ned till 25 A. I dag har vi 35 A. Kent undersöker detta. 

6) Arbetslaget: Kent redogör för vad som gjorts av arbetslaget. En lång lista har kunnat bockas 

av! Bra jobbat! 

 

7) Medlemsarbetet: En påminnelse går ut till de som betalat förra året men inte i år. Ett brev går 

ut för att få fler att betala. 

 

8) Valborg: Resultatet blev – 6 093. I detta ligger dock en hel del som kan användas för 

kommande arrangemang såsom hamburgare, toapapper och alkohol. Serveringstillståndet 

gäller för alla arrangemang. Det var lite för högt ljud vilket gjorde att en del gick hem. Vi ska 

nog satsa på trubadur i stället.  

 

9) Kommande program: 

 

Fixardagen är under kontroll. Vi har dricka och hamburgare. En lista på saker att göra finns 

hos Kent.  

Hundskolan: Ingen har anmält sig ännu. Barbro är ansvarig och undersöker om det går att 

flytta fram till hösten. Man betalar per deltagare och arrangemanget ska inte gå med vinst.  

Bjurtjärnsloppet: Bemanningslista av funktionärer gicks igenom. Kvar är priser som måste 

fixas. Det saknas hederspriser i dam- och herrklassen. Barbro kollar med Lundells om vi kan 

använda deras högtalare. Johan kollar om det kan vara läge att köpa in egen utrustning. 

Midsommar: Barbro och Kent håller i midsommar tillsammans. Lekledare behöver hittas.  

 



10) Uthyrning av bygdegården. Lisbeths nummer läggs in på hemsidan. Det saknas lite rutiner. Nu 

finns nyckelskåp vilket underlättar. Vi börjar kräva att man ska ta med sopor efteråt och städa. 

Om man inte städar ska det kosta 1 500 kr och om man inte tar med soporna kostar det 500 kr. 

Information om det läggs ut på hemsidan och i det kontraktet som de får när de hyr. 

Förskottsbetalning ska ske när det är privatpersoner. Det är viktigt att Barbro och Lisbeth har 

kontakt med Kent så man vet när uthyrning sker och hur betalning sker. Släpkärran 

utvärderas igen för att se hur många som hyr den.  

 

11) Projektor är beställd och kommer när som helst 

 

Skrivare kollar vi offert på. Den som finns nu ska skrotas. 

Köket. Det är ett stort projekt. Det behövs flera stycken som driver projektet. 

Värmesystemet. Luftvärmepump. Kent har tagit in två offerter. Mötet beslutar att gå vidare 

med IOS el i Karlskoga. Kent ska beställa detta samt även säkra ned till 25 A och det som krävs 

i samband med installationen. T.ex. ta bort elelement. 

 

12) Försäkringar. Det finns mycket att se över. Frågan skjutes upp.  

 

13) Övriga frågor:  

 

Fiberföreningen ska avvecklas. Johan försöker medverka på mötet för att bevaka att pengar delas 

ut till föreningen. 

 Avtackning av Christina och Ronny planerades och tas till nästa möte. 

Sophantering. Snårigt regelverk. Kristian kollar. Även återvinningskärl för plast och metall 

inhandlas av Lisbeth.  

Barbro har kollat med Vuxenskolan om vi kan göra vissa delar av renoveringen som kurs och få 

bidrag. Även skaparverksamhet för barn. Barbro har idéer om hur det kan gå till. 

 

14) Nästa möte: Den 17 juni kl. 18. Ingrid Lind har bett om att få fixa kaffe till ett sista möte. 

 

Carolina Andersson 

 

  

 

 


